
Referat af DISKs generalforsamling 2011. 

1. Dirigent:  Jørgen Jensen. 

2. Referent:  Birgit Jensen. 

3. Til at underskrive protokol: Palle Krag og Ole Schmidt. 

4. Stemmetællere:  Helge Knudsen og Gunnar Jensen. 

Uden for dagsorden:                                                                                                                           

Jørgen Jensen rejser problematikken omkring stemmeberettigede og valgbare personer. Da 

der er medlemmer, der ikke ønsker at bryde reglerne, bliver konklusionen, at der bliver kørt 

efter reglerne, således at de der har betalt kontingent for sent ikke er stemmeberettigede og 

valgbare. 

5. Tom Juul aflægger beretning.                                                                                                          

Der stilles fra medlemmer krav om, at de tre udtrådte bestyrelsesmedlemmer 

argumenterer for deres udtræden. Brian Krog ønsker ikke at kommentere sin udtræden. 

Erik Rimmen begrunder sin udtræden med samarbejdsproblemer. Flemming Vilslev udtaler 

følgende om sin afgang som formand: Der er to omkring et samarbejdsproblem, kan ikke 

leve med at blive beskyldt for at lyve og har det svært med at være skyld i, at 

bestyrelsesmedlemmer træder ud. 

Beretningen er godkendt. 

6. Erling Juul fremlægger det reviderede regnskab. Regnskabet er godkendt. 

Erling Juul fremlægger Jubilæumsfondens regnskab. Erik Marker bliver nyt medlem i 

Jubilæumsfonden og Erling Juul bliver kasserer. 

7. Forslag fra Ole Schmidt: 

1. Man skal have startet sin hund to gange på markprøve, for at den kan komme på 

hjemmesiden. 

2. Det samme for at komme i hvalpeformidlingen. 

       Af 34 stemmeberettigede stemte 6 for og 14 imod. Forslagene forkastet. 

3. Der ønskes lavet et udvalg i klubregi til at godkende, at en parring kan komme på 

hjemmesiden. 

4 stemmer for og 14 imod, hvorved forslaget er forkastet.                                     

              Flemming Vilslevs forslag kan ikke behandles, da der er tale om en paragrafændring. 

               Forslag fra Erik Marker:  

1. Der ønskes et avlsudvalg bestående af 3 medlemmer uden for bestyrelsen.                   

15 stemte for og 0 imod. Vedtaget at bestyrelsen udpeger et avlsudvalg. 

2. Udstillingsudvalg ønskes nedsat af bestyrelsen.                                               

0 stemte for, derfor forkastet. 

 



3. På hjemmesiden bør der være et sted, hvor kun medlemmer kan debattere. 

Webmasteren giver tilsagn om at oprette et sådant sted.  

4. Kan ikke behandles på generalforsamlingen, da det ikke er fremsendt som et 

lovforslag. 

8. Forslag til formand: Erik Rimmen og Tom Juul. 

31 stemmesedler afleveret. 

Erik Rimmen: 22 stemmer. 

Tom Juul: 7 stemmer. 

Blanke: 2. 

Erik Rimmen valgt. 

9. Erling Juul og Jan Lorentsen er genvalgt. 

10.  Den  foreslåede til bestyrelsen er ikke valgbar. 

Der bliver fra medlemmer rejst kritik af bestyrelsen for ikke at have undersøgt 

valgbarheden af den foreslåede. 

11. Den foreslåede suppleant er ikke valgbar. 

12. Revisor: Torben Reese. 

Revisorsuppleant: Jørgen Jensen. 

13. Frank Krøyer opfordrer den kommende bestyrelse til at gøre tingene bedre næste år. 

Erik Marker ønsker kontingentbetalingen rykket til marts og opfordrer bestyrelsen til at 

kigge på paragrafferne 5 og 6. 

Erik Petersen takker for invitationen til at dømme udstillingen og lover at oprette det 

ønskede debatforum. 

Gunnar Jensen informerer  om de nye udstillingsregler: 

                                         Excellent svarer til 1. præmie. 

                                         Very good til 2. præmie. 

                                         Good til 3. præmie. 

Palle Krag stiller spørgsmål angående udstillingspræmieringsgraderne, Gunnar Jensen 

svarer, Jan Lorentsen supplerer og Erik Marker læser reglerne op. 
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                  Palle Krag                                                               Ole Schmidt                                                     


